
Zápis č. 6 z jednání investiční komise konaného 25.01.2016  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843  

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise  

                  Ing. Bohuslav Beneš 

                  Michal Fröhr   

                  Martin Kostínek 

                  Ing.Václav Pavlečka 

                  Ing. František Princ 

                  Ing. Marek Šika 

                  Bohumila Hlavínová   

 

Omluven: Ladislav Bendula                   

                                   

Hosté:       Ing. Mgr. Miroslav Doubek, člen RMM  

                  Bc. David Lukeš, vedoucí OISM 

                  Ing.Andrea Rucká, vedoucí OŽP 

                   

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů 

                  2. Zpráva o činnosti IK za r. 2015 

                  3. Plán práce IK na r. 2016             

                  4. Různé 

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., omluvil pana Bendulu, který se 

z časových důvodů nemůže IK účastnit a přivítal přítomné hosty. Členové IK obdrželi 

pracovní plán investic a velkých oprav 2016 schválený ZMM 16.12.2015. 

 

Ad.2: 

Byla projednána zpráva o činnosti IK za r. 2015. K navrženému textu nebyly připomínky a IK 

jej doporučuje prostřednictvím vedoucího OISM předložit do RMM. 

Hlasování:  Přítomno: 7    Pro: 7 

 

Ad.3: 

Byl projednán návrh plánu komise na r. 2016. Rovněž k němu nebyly připomínky a IK jej 

doporučuje prostřednictvím vedoucího OISM předložit do RMM. 

Hlasování:  Přítomno: 7    Pro: 7 

 

Ad.4: 

Na dotazy členů průběžně odpovídali Ing. Mgr. Doubek a Bc. Lukeš, v závěru pak i Ing. 

Rucká. Zároveň Ing. Černý členům pro doplnění předložil situační výkresy z projektových 

dokumentací jednotlivých akcí. 

 

M. Kostínek 

Vznesl dotaz financování akce „Komunikace Jeřábkova“, kde bude zapotřebí vyšší finanční 

krytí než je v plánu. Po schválení vysoutěženého dodavatele bude předložen ZMM návrh 

změny rozpočtu města – původně se totiž předpokládalo získání dotace což se nepodařilo. 



Náklady budou hrazeny podle skutečných prací, např. se nezná přesná plocha původní dlažby, 

kterou bude nutné sejmout.  

 

Ing.Pavlečka 
Dotaz na přeložku kanalizace v Petrovické ulici – rozsah a postup vysvětlil Bc. Lukeš. 

 

Ing. R. Černý 

Krátce okomentoval akci „Parkoviště pod stadionem“, kde by mělo vzniknout nových 12 

parkovacích míst. Práce bude možné zahájit až po ukončení opravy „Teplovodu 

v Komenského ul. I., II., a IV. etapa“. Realizace závisí na získání dotace. 

K akci „Švermova 2. etapa“ podal komentář Ing. Mgr. Doubek. Nyní se čeká na souhlasné 

stanovisko SUS k zadávací dokumentaci. Poté může být zahájen výběr dodavatele. Stavební 

povolení je vydáno, nabude právní moci 29.01.2016. Realizace se předpokládá  v termínu 

duben – září 2016. Zatím ještě stále není schválena realizace provizorního objezdu přes Hajdu 

a také v prostoru stavby bude všechna doprava mimo realizační firmu vyloučena. 

Byla předložena výkresová dokumentace pro uzavření prostoru zimního stadionu od východu 

nad střechou hotelu Sport. 

 

Ing. M. Šika 

Upozornil na to, že na rozdíl od sídliště nejsou ve městě kromě lokality Hůrka žádná dětská 

hřiště. V této souvislosti podal krátkou informaci o své účasti na akci strany  SPO v kavárně 

U Itala Ing. Mgr. Doubek. Správa dětských hřišť není jednoduchou a levnou záležitostí. Lze 

zde umístit jen certifikované  herní prvky, musí zde probíhat pravidelné kontroly, musí být 

stanovena jednoznačně odpovědná osoba. Zároveň je otázkou i reakce obyvatel bydlících 

v daném místě. I v tomto případě platí staré české: bylo by to hezké, ale postavte to někde 

jinde. Protože  tato problematika spadá pod Odbor životního prostředí MěÚ, byla přizvána k 

jednání jeho vedoucí  Ing. Rucká. Z diskuse celé IK nakonec byla vytypována  plocha na 

školním pozemku vedle 1. Základní šloly proti bytovým domům v ul. Za Krejcárkem. Jedná 

se o parcelní č.1600/1 v k.ú. Milevsko. Ing. Mgr. Doubek i Ing. Rucká přislíbili tímto 

námětem se na MěÚ dále zabývat. 

 

V souvislosti s kritikou v Milevských novinách č. 2 a 3 o nevhodné době jednání  komisí 

RMM předseda IK Ing. Černý požádal členy o vyjádření, zda čas zahájení v 15.00 hod. všem 

vyhovuje. Z přítomných sedmi členů nikdo problém s tímto časem nemá, proto budou i další 

pozvánky na 15.00 hod. 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.10 hod. Příští jednání komise proběhne 

pravděpodobně v březnu nebo dubnu 2016. Členové IK budou vyrozuměni nejméně týden 

předem. 

 

V Milevsku 26.01.2016 

 

 

Ing. Radek  Černý v.r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

Přílohy: Presenční listina 

               

Zapsali: Ing. Bohuslav Beneš, místopředseda IK 

              Bohumila Hlavínová, tajemník IK 


